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مجمع تشخیص
آماده تدوین سیاست های حوزه هوش مصنوعی

رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظام از آمادگی مجمع برای تهیه و تدوین 
سیاســت های کلی در حوزه هوش مصنوعی با کمک کارشناسان این بخش 

خبر داد. ر
به گزارش خبرگزاری خبرآناین، حجت الاســام و المسلمین صادق آملی 
لاریجانی در نشســت با جمعی از نخبگان، دانشگاهیان و دست اندرکاران در 
حوزه هوش مصنوعی گفت: مجمع می تواند با کمک متخصصان و کارشناسان 

این حوزه به تدوین سیاست های کلی در این بخش کمک کند.
وی با اشــاره به اهمیت هوش مصنوعی و توســعه آن در کشــور بر ضرورت 
حضور هماهنگ همه بخش های کشــور در ایــن موضوع تاکید کرد و گفت: 
بــرای توفیق در ایــن مهم، همه اجزای حاکمیت باید بــه میدان بیایند و با 

شیوه ای وحدانی موضوع هوش مصنوعی در کشور را پیش ببرند.
رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظام با بیان اینکه هوش مصنوعی احتمالا 
در آینده نزدیک به مســئله ای مهم در کشور تبدیل خواهد شد همانطور که 
در دنیا چنین شــده اســت، اظهار کرد: ما برای اینکه از قافله علم و فناوری 
عقب نمانیم حاکمیت باید در حوزه های مختلف هوش مصنوعی وارد شــود 
و از نخبگان در این حیطه اســتفاده و حمایت کامل کند تا بتوانیم مسئله را 
پیش ببریم چون هر بحث جدیدی که در کشور مطرح می شود مخصوصا در 
موضوعات علم و تولیدات جدید علمی با چالش های زیادی مواجه می شویم. 

همه باید در این زمینه کمک کنیم.
آملی لاریجانی با اشــاره به انگیزه های جوانان در تعمیق و توســعه در بخش 
هوش مصنوعی گفت: جوانان فعال ما در این بخش دارای انگیزه های علمی، 
دینی و ملی هستند و این خیلی مهم است که بتوانیم از آنان حمایت کنیم.

مجمع تشخیص مصلحت

پیام معنادار محمد مهاجری خطاب به پزشکیان
فعال سیاســی اصولگرا در شــبکه اجتماعی ایکس پیامی خطاب به مســعود 

پزشکیان منتشر کرد. 
محمد مهاجری، فعال سیاســی اصولگرا، با انتشار یادداشتی در شبکه اجتماعی 
ایکس نوشت:»آقای دکتر پزشکیان، در دیدار با اعضای جبهه پایداری یادتان بود 
که این قسمت از آیه قران را که می فرماید: لکم دینکم و لی دین ) دین شما مال 

خودتان و دین من برای خودم( را برایشان بخوانید؟!!«

زیدآبادی:
چرا آژانس بین المللی انرژی اتمی 

سکوت کرده است؟
زیدآبــادی با ابراز تعجب از ســکوت آژانس بین المللی انــرژی اتمی در برابر 
تهدید اســرائیل به حمله به تأسیسات هســته ای ایران، تاکید کرد: آیا از نظر 
آژانس بین المللی انرژی اتمی حمله به تأسیســات هسته ای ایران خطر نشت 
تشعشعات را به همراه ندارد؟ این فعال سیاسی با انتشار مطلبی با عنوان »حمله 
به تأسیســات اتمی؟« در کانال تلگرامی خود نوشت: »نفتالی بنت از رهبران 
تندروی اسرائیل که در دوران کوتاه نخست وزیری اش دستور تمرین جدی برای 
حمله به تأسیسات هسته ای ایران را صادر کرده بود، اکنون بر انجام این حمله 
اصرار دارد و بر این باور است که دیگر چنین فرصتی برای »نابودی تأسیسات 

هسته ای ایران« پیش نخواهد آمد. 
بنت از دو سال پیش از سیاست کناره گرفته اما به دلیل افزایش محبوبیتش در 
افکار عمومی اسرائیلی ها مترصد بازگشت به عرصه سیاست است. در حال حاضر 
او تنها سیاستمدار اسرائیلی است که طبق نظرسنجی ها، محبوبیتی بیشتر از 
نتانیاهو برای تصدی پست نخست وزیری دارد. چیزی که خیلی عجیب به نظر 
می رسد سکوت آژانس بین المللی انرژی اتمی در برابر تهدید اسرائیل به حمله 
به تأسیسات هسته ای ایران است. صرف نظر از اینکه اسرائیل توانایی و یا تصمیم 
چنین حمله ای را داشــته باشد یا نداشته باشــد، تهدید به حمله علیه مراکز 
هسته ای در هر گوشه از جهان به دلیل احتمال نشت تشعشعات اتمی همیشه 
همراه با حساسیت بسیار بوده است. نشت تشعشعات اتمی یک فاجعۀ تمام عیار 
انسانی و زیست محیطی با آثار ماندگار است و نمونه ای از آن را بشر معاصر در 
انتشار تشعشعات اتمی نیروگاه چرنوبیل در دوران حیات اتحاد جماهیر شوروی 
تجربه کرده است. آیا از نظر آژانس بین المللی انرژی اتمی حمله به تأسیسات 
هسته ای ایران خطر نشت تشعشعات را به همراه ندارد؟ اگر ندارد چگونه؟ و اگر 
دارد چطور در برابر احتمال وقوع چنین فاجعه مهیب و دهشت آوری علیه مردم 

و سرزمین ایران سکوت کرده است؟«

سوشیال

پس از بازدید دادستان تهران از گمرک غرب تهران 
صورت گرفت

انجام تشریفات گمرکی ۶۶۰ دستگاه خودرو
گمرک ایران ۲ روز پس از بازدید دادستان تهران از گمرک غرب تهران از انجام 
تشریفات گمرکی ۶۶۰ دســتگاه خودرو چانگان در بستر سامانه جدید گمرک 
هوشمند خبر داد. به گزارش ایلنا، علی صالحی، دادستان عمومی و انقاب تهران 
به همراه جمعی از مقامــات قضایی و مدیران وزارت صنعت معدن و تجارت، از 
پارکینگ محل نگهداری خودرو های وارداتی گمرک غرب تهران بازدید کرد. ۲روز 
پس از این بازدید، گمرک ایران از انجام تشــریفات گمرکی تعداد ۶۶۰ دستگاه 
خودرو چانگان در بستر سامانه جدید گمرک هوشمند خبر داد. به گزارش روابط 
عمومی گمرک ایران، روز دوشنبه ۱۶ مهر تشریفات کامل گمرکی این محموله 
انجام و با اعام نظر ســازمان های همجوار، ترخیص تعداد ۶۶۰ دستگاه خودرو 
ســواری با نشان تجاری چانگان که متعلق به شرکت سایپا بود، در بستر سامانه 

جدید گمرک هوشمند در گمرک غرب تهران به اتمام رسید.

عدلیه

عصر بختک جنون بی بی  
ادامه از صفحه 1

زیــرا فروید، تصویر آدمی از خودش را تغییــر داد و اینک بر عکس بنیامین 
نتانیاهو آن را مخدوش کرده است؛ کوپرنیک نشان داد که زمین در مرکز گیتی 
نیســت و داروین هم نشان داد که انســان از حیوانات رده های پایین تر به وجود 
آمده، ولی فروید مدعی شــد که می تواند نشــان دهد که تجربه و تفکر و اعمال 
انسان نه بر اساس عوامل عقلی آگاهانه، بلکه توسط نیروهای غیرمنطقی بیرون از 
آگاهی و کنترل او اداره می شوند؛ نیروهایی که فقط با فرایند درمانی گسترده ای 
که آن را روانکاوی نامید. می توان آنها را شناخت و کنترل کرد. فروید همچنین 
واژگانی را که با آن خود و دیگران را می شناختیم تغییر داد. قبل از اینکه شما این 
نوشتار را بخوانید هم مطالبی راجع به نهاد، خود و فراخود، غبطه احلیلی و عقده 
ادیپ می دانسته اید. در فرهنگ عامه، روان درمانی عماً مترادف با روانکاوی است.

نظریه فروید، با تأکید بر تفسیر وقایع مبهم، زیر بنای رویکردهای »پسامدرن« 
به نقد ادبی از قبیل ساختار زدایی را شکل می دهد؛ تأثیر فروید بر فرهنگ نوین، 
عمیق تر و پایدارتر از هر کس دیگری بوده است. در این مسأله که نفوذ عمیقی 
بر فرهنگ قرن بیستم داشت، ولی تأثیر او در روانشناسی مانند »تأثیر بختک« 
بوده است. موضوعات متعددی که فروید غالبا در فرضیه ها و نظریات خویش به 
آن ها اشاره کلیدی کرده و  پرداخته و ماحصل آن نیز تألیف چندین مقاله و کتاب 
چه در حوزه روان شناسی، اجتماعی و حتی شعر بوده است، این مسئله را بیشتر 
برجسته می کند که این قبیل مســائل پیش از فروید نیز در روانشناسی وجود 
داشته یا اخیراً پس از او و کاما مستقل از او مطرح شده است؛ در بهترین صورت 

ممکن، فروید تنها چهره ای فقط تاریخی برای روانشناسان است.
 شــاید بهتر باشد که به عنوان نویســنده درباره او بررسی کرد تا دانشمند و 
با این تفاســیر باید بنیامین نتانیاهو را بر حســب کتاب »منشاء انواع« داروین 
پایین تر از حیوانات برشــمرد و قلمداد کرد؛ چرا که آن چنان از لحاظ اخاق و 
وجدان سقوط کرده است که سخت بتوان او را انسان قلمداد کرد که با آپارتاید 
و نسل کشــی در فلسطین درســت دارد تاریخ را مثل آدولف هیتلر رهبر آلمان 
نازی که هزاران نفر از همنوعان بی بی را به دستور مستقیم او در کوره های گاز 
آلمان ها درشــته، زنده، زنده ســوزاندند را با ریختن بمب های سنگرشکن مانند 
آتشفشان هایی از آتش و گدازه بر سر کودکان، زنان، غیرنظامیان و مردم مظلوم و 
بی دفاع قتل و عام  می کند و نسل های بعدی بشر، بعدها شرمسارانه به این وقایع 
خواهد نگریست و به نخست وزیر منفور رژیم صهیونیستی و مسببان و حامیانش 

لعنت حواله خواهد کرد.

یادداشت

FATF مخالفت شدید یک نماینده با
یک نماینده مجلس گفت: FATF یک ابزار و وسلیه جنگی 
در دست دشمن برای فشــار به ماست تا ما مجبور باشیم 

داده های خودمان را به آن ها بدهیم.
ابولفضــل ابوترابــی، عضــو کمیســیون شــوراها، درباره 
صحبت های وزیر اقتصاد در خصوص دستور رئیس جمهور 
برای حل مســئله FATF گفت: FATF دو موضوع بسیار 
مهــم دارد که مجلس باید مصوب کند، اولی پیوســتن به 
پالرمو اســت؛ اگر ما به کنوانســیون پالرمو بپیوندیم کلیه 
جنبش های آزادی بخش مثل حــزب الله، حماس و غیره 
به عنوان ســازمان تروریستی شناخته می شوند، یعنی ما با 
دست خودمان داریم دست های پرتوان مان را قطع می کنیم.

بنابر گزارش ایلنا، این نماینده مجلس شــورای اسامی با 
اشاره به این که یکی از الزمات FATF پالرمو است، عنوان 
کرد: تا وقتی که مجلس شــورای اسامی پالرمو را مصوب 
نکند، پیوســتن به FATF امکان پذیر نیست و مجلس هم 
محال است  این ننگ را برای خودش بگذارد و ما به پالرمو 

بپیوندیم.
وی یادآور شــد: ما در دوره قبل کــه خدمت مقام معظم 
رهبری رسیدیم فرمودند بحث مبارزه با پول شویی که پایه 
و اساس FATF در جهان است و بر این مبنا ادعا می شود، 
خیلی خوب اســت اما چرا بیاییم با قوانین بین المللی برای 
خودمان محدودیت ایجاد کنیــم، در داخل بیاییم مبارزه 
با پولشــویی را با قوانین خودمان آغاز کنیم. ما انتظارمان 
از آقای همتی، دولت و بقیه این اســت که به این موضوع 

بپردازند.
ابوترابی خاطرنشان کرد: امروز امارات و بسیاری از کشورهای 
دنیا به FATF پیوســته اند اما بیشترین پولشویی را دارند 
و در امارات، ســوئیس و فرانســه و برخی دیگر از کشورها 
این اتفاق می افتد. پس FATF  ابزاری برای فشــار به بقیه 
کشورها است و اگر قرار بود فقط برای مبارزه پولشویی باشد 
چرا جلوی امارات و ســوئیس را نمی گیرند که بیشــترین 

پولشویی در آن ها اتفاق می افتد. 
وی بــا بیان این که FATF یک ابزار و وســلیه جنگی در 
دســت دشمن برای فشــار به ماســت تا ما مجبور باشیم 
داده های خودمان را به آن ها بدهیم، تاکید کرد: امروز داده ها 
و اطاعات بسیار ارزشمند هستند، می خواهند اطاعات ما 
را بگیرنــد و از آن در جنگ علیه خود ما اســتفاده کنند. 
این نماینده مجلس درباره این که رئیس جمهور دســتور 
 ،FATF داده است برای رفع نگرانی ها در خصوص مسئله
نهادهای اقتصادی و عالی کشور باهم همکاری داشته باشند، 
عنوان کرد: رفع نمی شود، یک نهاد در این خصوص مجلس 
اســت؛ مجلس باید در مورد این دو موضوع که مانده است 
تصمیم گیری کند که یکی از آن ها پالرمو است و حتما باید 
طبق قانون اساســی به مجلس بیاید و مجلس این ننگ را 
نمی پذیرد و رأی نمی دهد. از سوی دیگر تاکید رهبری این 
بــوده که به جای این که انرژی خودمان را برای پیوســتن 
بــه FATF بگذاریم چرا نمی آییم مبارزه با پولشــویی که 
برایش شــورای عالی تشکیل شده اســت را تقویت کنیم. 
وی در پاســخ به این کــه دوره های قبل یک حق تحفظی 
 FATF برای ایران مطــرح بود، با حق تحفظ می توانیم به
بپیوندیم، گفت: حق تحفظ فایده ای ندارد، چون در بسیاری 
از معاهده های بین المللی شاید حق تحفظ صوری بیاوریم اما 

در بحث حقوقی قابل قبول نیست.

خبر مهم از کمیسیون امنیت ملی 
درباره قانون راهبردی

سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسامی گفت: طرح تشکیل پیمان دفاعی - امنیتی 

گروه مقاومت در جلسه این کمیسیون بررسی شد.
ابراهیم رضایی درباره جزئیات جلسه عصر امروز کمیسیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شــورای اسامی، 
گفت: در این جلسه طرح استفساریه ماده ۷ قانون راهبردی 

برای لغو تحریم ها و صیانت از ملت ایران بررسی شد.
بنابر روایت مهر، وی بیان کرد: این استفساریه درباره عبارت 
»تعیین تکلیف« در انتهای مــاده ۷ قانون اقدام راهبردی 
برای لغو تحریم ها است. در نهایت بعد از بررسی ها و استماع 
ســخنان موافقان و مخالفان، این طرح در کمیسیون رأی 
نیاورد. سخنگوی کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شورای اســامی ادامه داد: همچنین طرح تشکیل 
پیمان دفاعــی - امنیتی گــروه مقاومت در جلســه این 

کمیسیون بررسی شد.
وی گفــت: طرح تشــکیل پیمان دفاعــی - امنیتی گروه 
مقاومت با حضور نمایندگان دســتگاه های مختلف بررسی 
و مقرر شــد این طرح برای کار کارشناسانی و اخذ نظرات 
دستگاه های مســئول و مرتبط و برای اصاح و تکمیل، به 
مرکز پژوهش های مجلس ارجاع داده شود و پس از بررسی 
بیشــتر، مجدداً در دستورکار کمیسیون قرار گیرد. رضایی 
تاکید کرد: اعضای کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس به اتفاق بر لزوم تقویت محور مقاومت و حمایت همه 
جانبه از ملل مظلوم منطقه به ویژه ملت مقاوم فلسطین و 
لبنــان تاکید کردند و گفتند که باید بــرای مقابله با رژیم 
صهیونیستی و توقف ماشــین جنگ و کشتار این رژیم، از 

همه ابزارها و امکانات استفاده شود.

تذکر ۱۰ بندی نماینده ماکو 
به مسئولان دولتی

نماینــده مردم ماکو در مجلس در تذکراتی به مســئولان 
دولتی کمبود آمبولانس، نیروهای متخصص، پرستار و حتی 
پزشــکان عمومی در حوزه انتخابیه شهرســتان های ماکو، 
شــوط، پلدشت و چالدران را از جمله مشکات این منطقه 
اعام کرد. به گزارش ایلنا، عمر علیپور اقدم در نشست علنی 
دیروز مجلس شورای اسامی در تذکر شفاهی به مسئولان 
دولتی مواردی به شــرح ذیل را تذکر داد و ابراز امیدواری 

کرد، پیگیری و چاره اندیشی شود.
۱- باتکلیــف ماندن نیروهای پیش دبســتانی، نهضتی و 

سرباز معلم ها
۲- عدم پرداخت پاداش آخر خدمت بازنشستگان فرهنگی 

از سال های ۱۴۰۰ تا ۱۴۰۲
۳- عدم اجرای قانون همسان ســازی حقوق بازنشستگان 

تامین اجتماعی، کشوری و لشکری
۴- فقدان رسیدگی کامل برای رفع حل مشکل آب شرب 
و کشاورزی شهرستان های ماکو، شوط، پلدشت و چالدران

۵- عــدم پرداخت بــه موقع پول خرید گندم کشــاورزان 
زحمتکش از سوی دولت

۶- کمبود آمبولانس، نیروهای متخصص، پرســتار و حتی 
پزشــکان عمومی در حوزه انتخابیه شهرســتان های ماکو، 

شوط، پلدشت و چالدران
۷- نامتناسب بودن راه های بین شهری و روستایی و حتی 

تکمیل نشدن جاده ترانزیتی تهران – بازرگان
۸- رفع تبعیض کنکور سراســری بیــن مناطق محروم و 

مناطق برخوردار
۹- ســر و سامان بخشــیدن به مناطق آزاد به ویژه منطقه 

آزاد ماکو
۱۰- رونق و توسعه بخشیدن به گمرکات بازرگان و پلدشت

مجلس

یک فعال سیاســی اصلاح طلب گفت: 
و  جامعه  اقنــاع  اجتماعی،  عدالــت 
توان  ارتقای  برای  نظامی  توان  افزایش 
اگر  دارد.  اهمیت  کشــور  بازدارندگی 
این عوامل متوازن نباشــد، پیشگیری 
اندازه ای که می خواهیم  به  تاب آوری  و 

بدست نمی آید.
غامرضا ظریفیان درگفت وگو با ایسنا، درباره 
اهمیت افزایش بازدارندگی برای کشــور در 
مقابل دشمنان، اظهار کرد: حمایت مردمی 
از سیاســت های نظــام یکــی از مولفه های 
بازدارندگی کشور است. تکیه انقاب اسامی 

به قدرت نرم بوده و مهمترین شاخص قدرت 
نرم، حمایت مردم اســت. همه موفقیت های 
نظــام در این چهــار دهه چه در تاســیس 
نظام، چه دفاع مقدس، چه انتخابات ها، چه 
پیشرفت های علمی، فناوری و نظامی وقتی 
بدست آمده اســت که از پشتیبانی مردمی 

برخوردار بوده است.
وی ادامه داد: قدرت نظامی برای هر کشوری 
لازم اســت و نقش بازدارندگی دارد، اما توان 
نظامی تنها مولفه بازدارندگی نیست. به طور 
مثال شوروی توان نظامی داشت و ابَرَقدرت 
بود، اما آسیب دیدن آرمان ها و اصول بنیادین 

آن جامعه  و فقدان رضایتمندی مردم موجب 
فروپاشی آن نظام شــد. رضایت مردم مثل 
اکسیژن برای شش ها و آب برای حیات است. 
رضایت و پشتوانه مردمی مبنای مشروعیت 
و قدرت نظام اســت. در قانون اساسی کشور 
هم تصریح شــده اســت که حاکمیت از آن 

خداست،  ولی به مردم واگذار شده است.
این فعال سیاســی افزود: ما در کشور برای 
جلب رضایت مردمی باید بر بنیادهای عرفی 
بشــری، بنیادهای قرآنی و دینی و ســیره 
پیامبر)ص( و ائمه تکیه کنیم. بر این اساس 
مهمترین عامل رضایت جامعه، توزیع عادلانه 

قدرت، ثروت و کرامت اســت. به میزانی که 
عدالــت در عرصه های مختلــف اقتصادی و 
اجتماعی و منزلتی خوب توزیع شود و جامعه 
احساس کند که تبعیض و فاصله طبقاتی کم 

است، رضایت آنها هم بیشتر خواهد شد.
ظریفیان خاطرنشــان کــرد:  در حکومتی 
که براســاس رضایت مردم اعِمال حاکمیت 
می کنــد،  اقنــاع اهمیت زیــادای دارد، بر 
این اســاس تصمیمــات آن نظام بــا اقناع 
جامعه اجرا می شــود. ما در زمینه اقناع در 
حوزه های سیاســت داخلی، خارجی، سبک 
زندگی مخصوصا در ارتباط با جوانان مشکل 
داریم. برخی سیاست های نظام بدون توجه 
به نیازهای جامعه تدوین می شود و کسانی 
که مجری آن سیاســت ها هستند، درکی از 
روان شناســی اجتماعی، جامعه شناسی  و 
نحــوه ارتباط با جامعه به خصوص با جوانان 

ندارند.
وی با اشــاره به اهمیت عدالت اجتماعی و 
اقناع جامعه برای ارتقــای رضایت جامعه و 
افزایــش توان بازدارندگی کشــور، گفت: به 
موازات این دو اصل، قدرت نظامی هم برای 
افزایش توان بازدارندگی کشور اهمیت دارد. 
عدالــت اجتماعی، اقناع جامعــه و افزایش 
توان نظامی برای ارتقای تــوان بازدارندگی 
کشــور اهمیت دارد. اگر این عوامل متوازن 
نباشد، پیشگیری و تاب آوری به اندازه ای که 
می خواهیم بدست نمی آید. همچنین جنگ 
اخیر در خاورمیانه ثابــت کرد توان نظامی، 
هوش مصنوعی و تحــولات در فناوری های 
نوین اهمیت زیادی یافته است و ما هم برای 
ارتقای توان نظامی باید به این مسائل توجه 

داشته باشیم.

مصباحی مقــدم در رابطه با نقش وزیر 
ارتباطــات در موضوع رفع فیلترینگ 
گفت: جایگاه وزیر در این موضوع رفیع 
است و ایشــان نماینده رئیس جمهور 
انتظارات رئیس جمهور را  باید  و  است 
به صورت قوی دنبال کند، ولی به این 
به صورت صد  اختیار  نیست که  معنی 
درصدی به وزیر داده شــده، لذا باید 
وزیر موضوع فیلترینگ را در شــورای 

عالی فضای مجازی دنبال کند.
مصباحی مقدم،  غامرضــا  حجت الاســام 
پیرامون پیگیری موضوع فیلترینگ در دولت 
چهاردهم، گفت: یکــی از وعده های رئیس 
جمهــور در زمان انتخابــات، رفع فیلتر بود 
و قطعــا این وعده را باید دنبــال، اجرایی و 
عملیاتــی کنند و هرگونه تغییر نیازمند این 
اســت که سیاست ها و قوانین، مورد توجه و 

عنایت قرار گیرد و با توجه به سیاســت ها، 
چارچوب و قوانین بازنگری صورت گیرد.

بنابــر گزارش ســیتنا، وی اظهار کرد: اصل 
بحث مورد قبول اســت، اما شــیوه تحقق 
نیازمند این اســت که از مسیر تغییری اجرا 
شــود که حاصل وفاق ملی است و نمی توان 
بــدون در نظر گرفتن دغدغه های موجود و 
نادیده گرفتن دغدغه ها، رفع فیلتری صورت 
گیرد؛ چراکه این دغدغه ها ارزشمند هستند 

و باید رعایت شوند.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام، ادامه 
داد: با توجه به سیاست ها در فضای مجازی، 
باید این سیاســت ها مبنا قــرار گیرند و در 
این زمینه شــورای عالی فضای مجازی حق 
تصمیم گیری دارد و برخی مســائل نیز به 
شــورای عالی امنیت ملی مربوط می شود و 

باید در آنجا مورد توجه قرار گیرد.

مصباحی  مقدم افزود: کشــورهای دیگر که 
به عنوان کشــورهای آزاد در دنیا شــناخته 
می شوند، اینگونه نیســتند که از نظر رفع 
فیلتر هیچ گونــه چارچوب و اصول و مبانی 
و سیاســت هایی نداشته باشند و به صورت 
ولنگار این فضا را در اختیار صغیر و کبیر قرار 
دهند، آنها هم در چارچوبه اصول و قوانین و 
مقررات فیلترها را کنار گذاشــتند و رعایت 

می کنند.
وی خاطرنشان کرد: به عنوان مثال شرکت 
های عرضه کننده خدمات اینترنتی و فضای 
مجازی نســبت به اصول دولت ها متعهدند 
و با تعهد به آن اصــول فعالیت می کنند و 
استفاده کنندگان از خدمات آنها به صورت 
آزادانه از این خدمات استفاده می کنند، لذا 
باید با رعایت سیاســت ها بازنگری صورت 

گیرد. 

عضو مجمع تشــخیص مصلحــت نظام، در 
رابطه با نقش وزیر ارتباطات در موضوع رفع 
فیلترینگ، گفت: جایگاه وزیر در این موضوع 
رفیع اســت و ایشان نماینده رئیس جمهور 
اســت و باید انتظارات رئیــس جمهور را به 
صورت قوی دنبــال کند، ولی به این معنی 
نیســت که اختیار به صــورت صد درصدی 
به وزیر داده شــده، لذا بایــد وزیر موضوع 
فیلترینگ را در شورای عالی فضای مجازی 

دنبال کند.
مصباحی مقدم در پایــان اضافه کرد: وزیر 
ارتباطات در شورا یک رای دارد و باقی اعضا 
هم حق رای دارنــد و دلایل وزیر باید برای 
باقی اعضاء قانع کننده باشــد، لذا باید وزیر 
ارتباطات قویا پیگیر موضوع فیلترینگ باشد، 
اما به این معنی نیســت که تصمیم گیرنده 

نهایی شخص وزیر است.

رئیس قــوه قضائیه بــا تاکید بر رفع 
و  برخط  و  نواقص ســامانه های جامع 
متصلِ مرتبط بــا کنترل و توزیع دارو 
گفت:یکی از مسائل بسیار حائز اهمیت 
حوزه  جرایم  از  پیشگیری  مقوله ی  در 
توزیع دارو و کالاهای ســلامت محور، 
تکمیل و رفع نواقص سامانه های جامع 
و برخط و متصلِ مرتبــط با کنترل و 
سلامت محور  محصولات  و  دارو  توزیع 

در کشور است.
نشســت شــورای عالی  ایلنا،  گــزارش  به 
پیشــگیری از وقــوع جــرم، به ریاســت 
حجت الاسام والمســلمین محسنی اژه ای 
با دستورجلســه »پیشگیری از جرائم حوزه 
توزیع دارو و کالا های سامت محور« برگزار 

شد.
رئیس قوه قضائیه در بخشــی از سخنانش 
در این نشست، با اشاره به جایگاه و اهمیت 
شــورای عالی پیشــگیری از وقــوع جرم، 
اظهار کرد: مصوبات جلســات شورای عالی 
پیشــگیری از وقوع جرم باید برای اباغ و 
اجرا، به نظر ســران قوا برســد. در جریان 
دولت ســیزدهم، شهید رئیســی اهتمام و 
عنایت خوبی به مقوله پیشــگیری از وقوع 
جرم و اجرایی شــدن مصوبات شورای عالی 
پیشگیری داشتند. رئیس مجلس نیز همین 
مشــی را دارنــد. بنده نیز تاکیــد دارم که 

مصوبات این شــورا که مجمعی تخصصی و 
دلسوز اســت باید با نهایت اهتمام و تاش 
عملیاتی شــوند. بار دیگــر تاکید می کنیم 
که هزینــه در بخش پیشــگیری به منزله 

سرمایه گذاری محسوب می شود.
رئیس قوه قضائیه بیان داشــت: پیشگیری 
از جرائــم حــوزه توزیــع دارو و کالا های 
ســامت محور کــه موضوع جلســه امروز 
شورای عالی پیشــگیری از وقوع جرم است 
موضوع بســیار حائز اهمیتی می باشــد و 
کوچک ترین آســیب و خللی نباید در این 

حوزه رخنه کند.
رئیس دســتگاه قضا تصریح کــرد: یکی از 
مســائل بســیار حائز اهمیــت در مقوله ی 
پیشــگیری از جرائم حوزه توزیــع دارو و 
کالا هــای ســامت محور، تکمیــل و رفع 
نواقص سامانه های جامع و برخط و متصلِ 
مرتبط با کنترل و توزیع دارو و محصولات 
ســامت محور در کشور اســت. نه تنها در 
مقولــه دارو و کالا های ســامت محور بلکه 
در بسیاری از مقولات و امور باید نسبت به 
تکمیل و رفع نواقص ســامانه های جامع و 
برخط اهتمام عاجل داشــت؛ در این زمینه 
قوانیــن و آیین نامه های مربوطه وجود دارد 
بنابراین دستگاه های مسئول و ذی ربط باید 
نهایت مســاعی خود را در این عرصه به کار 

گیرند.

رئیس عدلیه با اشــاره به فرآیند نظارت بر 
توزیع دارو و محصولات ســامت محور در 
کشور گفت: نظارت بر عرضه دارو، تجهیزات 
و ملزومات پزشکی و کالا های سامت محور 
نباید صرفاً در انتهای زنجیره عرضه باشــد، 
بلکــه این نظــارت باید جامــع و کامل و 

سراسری باشد.
تاثیر شهادت سید حسن نصرالله 

برجریان مقاومت
حجت الاسام والمســلمین محسنی اژه ای 
رئیــس قــوه قضائیه در حاشــیه مراســم 
بزرگداشت مجاهد کبیر و پرچمدار مقاومت 
شهید سیدحسن نصرالله و اقامه نماز جمعه 
تهران به امامــت رهبر انقاب در گفت وگو 

از  KHAMENEI.IR گفت:  با رســانه 
دست دادن مردان بزرگ از یک جهت بسیار 

جای تالم دارد.
وی افــزود: شــهادت شــخصیتی مثــل 
حجت الاسام والمسلمین سیدحسن نصرالله 
از جنبه های عاطفی بســیار سنگین است، 
دردی اســت که واقعاً قلب را می سوزاند اما 
بدانند که همین خون های مطهر اســت که 

جبهه مقاومت را تقویت می کند.
رئیس قوه قضائیه بیان کرد: شــهادت سید 
حســن نصرالله خون جدیــدی را در همه 
رگ های جریان مقاومت امــروز و آینده ها 
تزریق می کند و بســاط جنایتکاران و رژیم 

غاصب صهیونیستی در هم پیچیده است.

ظریفیان تشریح کرد

اهمیت عدالت اجتماعی در ارتقای بازدارندگی کشور 

پیشنهاد مصباحی مقدم به وزیر ارتباطات:

فیلترینگ را در شورای عالی فضای مجازی قویا دنبال کنید

در جلسه شورای عالی پیشگیری از وقوع جرم مطرح شد

دستور قاضی والقضات درباره رفع نواقص سامانه های جامع و برخط 

رئیس سازمان برنامه و بودجه خبر داد

نحوه افزایش حقوق کارمندان در سال ۱۴۰۴
قائم پناه مطرح کرد

حق  قانونی رئیس جمهور در معرفی مجدد حسین زاده

رئیس سازمان برنامه و بودجه با اشــاره به افزایش ۲۰ درصدی حقوق در سال 
آینــده، گفت: میزان معافیت مالیاتی حقوق بگیــران پایین جامعه، صددرصد 
افزایش خواهد یافت و در راستای اجرای قانون جوانی جمعیت، نیز میزان افزایش 

حقوق برای عائله مندان به ۲۸ درصد خواهد رسید.
به گزارش ایلنا، سیدحمید پورمحمدی درباره نحوه افزایش میزان حقوق در سال ۱۴۰۴، 
گفت: معافیت مالیاتی طبقات پایین که کمترین حقوق را دریافت می کنند، به میزان ۱۰۰ 
درصــد افزایش خواهد یافت به این معنا که تاکنون معافیت مالیاتی تا ۱۲ میلیون تومان 
حقوق در ماه بود که در راســتای تحقق عدالــت، این میزان به ۲۴ میلیون تومان خواهد 

رسید.
رئیس ســازمان برنامه و بودجه در ادامه تصریح کرد: در همین راستا افرادی که بیشترین 

حقوق را دریافت می کنند ضریب مالیاتی بیشتری نسبت به طبقات بالا دارند.
وی با بیان اینکه در کنار افزایش ۲۰ درصدی حقوق، با هدف اجرای قانون جوانی جمعیت 
حدود ۸ درصد پرداختی عاوه بر آن خواهیم داشت، گفت: یعنی در کل هزینه های دولت 
در مــورد حقوق، ۲۸ درصــد افزایش می یابد که عائله مندان دریافتی بیشــتری دارند و 
آن هایی که از طبقه پایین هستند معافیت مالیاتی بالاتری خواهند داشت تا هم رقم عادلانه 

پرداخت شود و هم رشد حداقلی داشته باشیم.
رئیس سازمان برنامه و بودجه، خاطرنشان کرد: ما در پیشنهاد خود در لایحه بودجه سال 
۱۴۰۴، از مدل افزایش ضریب و مالیات بر طبقه بالا حقوقی استفاده کرده ایم که در راستای 

تحقق عدالت نسبت به طبقه پایین اندکی بیشتر خواهد بود.

معاون اجرایی رئیس جمهور گفــت: رئیس جمهور می تواند مجددا طبق قانون 
عبدالکریم حسین زاده را برای معاونت روستایی و مناطق محروم انتخاب کند و 

به احتمال ۹۰ درصد به بالا هماهنگی هایش ان شاالله انجام می شود.
محمدجعفر قائم پناه در گفت وگو با ایلنا، درباره اقدامات دولت برای بازگشــت اســاتید و 
دانشجویان اخراجی به دانشگاه ها و آزادی زندانیان سیاسی گفت: هم روند بازگشت اساتید 

و هم دانشجویان امیدوارکننده است و قطعا آئین نامه ها اصاح خواهد شد.
قائم پناه گفت: درباره معلمانی که با کد ۱۹ رد شده اند، گفت: در مورد کد ۱۹ هم تا حدود 
زیادی تصمیم گیری شــد، در اســرع وقت تعدادی از این عزیزان برگشت خواهند خورد، 
امیدواریم. برای ســال آینده هم حتما تصمیمات بهتری خواهیم گرفت که بیشــتر نمره 
عملی ماک برای قبولی باشــد. وی با بیان اینکه برای گزینش تقریبا کارها انجام شــده 
اســت، افزود: برای اســاتیدی که در چارچوب قوانین و مقررات بازنشسته شدند و همین 
طور دانشــجویانی که اخراج شده اند، تصمیمات جدی گرفته شده که در چارچوب قوانین 
و مقررات که آئین نامه اش هم اصاح شــد، انشاالله بازگردند. معاون اجرایی رئیس جمهور 
ادامه داد: برای زندانیان سیاسی هم قوه قضائیه کمک می کند و درحال برنامه ریزی است. 
ان شاالله کسانی که در چارچوب نظام فعالیت می کنند، دچار مشکل نشوند. وی در خصوص 
اصرار رئیس جمهور برای معرفی عبدالکریم حسین زاده به عنوان معاونت روستایی و مناطق 
محروم عنوان کرد: باید با هماهنگی مجلس انجام شــود. قائم پناه رئیس جمهور در پاسخ 
به اینکه آیا رئیس جمهور می تواند قانوناً حسین زاده را دوباره به مجلس معرفی کند، اظهار 

داشت: بله می تواند، احتمال ۹۰ درصد به بالا هماهنگی هایش ان شاالله انجام می شود.


